
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Radni 

 

Protokół nr VIII/2024 
z VIII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

z dnia 27 listopada 2024 r. 
 

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Diana Bisz 
2. Jerzy Chilkiewicz 
3. Andrzej Czeczuga 
4. Walenty Gałuszewski 
5. Radosław Godun 
6. Alina Kruk 
7. Barbara Krukowska 
8. Konrad Łapiński 
9. Albin Misiuk 
10. Angelika Nieroda 
11. Stanisław Olszewski 
12. Piotr Parfieniuk 
13. Anna Siemieniuk 
14. Jerzy Tomczuk 
15. Anatol Grzegorz Tymiński 

 
1. Otwarcie sesji. 
Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Przewodniczący 
Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył VIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. Poprosił radnych 
o potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie odpowiedniego przycisku na tablecie. Poinformował, 
że ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Dodał, że głosowania radnych będą się odbywały 
za pomocą tabletów. Przypomniał o rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych w skrócie 
zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. Poinformował, że sesja 
jest rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie internetowej gminy. Osoba ujawniająca 
dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną odpowiedzialność za ich upublicznienie. 
 
Przewodniczący Rady przywitał serdecznie: 

 wszystkich radnych, 

 Wójta Gminy – Pana WALENTEGO KORYCKIEGO, 

 Zastępcę Wójta - Pana ANATOLA FILIPIUKA,  

 Skarbnika Gminy – Panią ANNĘ NESTERUK, 

 Sekretarza Gminy – Panią MONIKĘ DMITRUK, 

 Radcę Prawnego – Pana JANA WOŁOSOWICZA, 

 Pracowników Urzędu Gminy, 

 Sołtysów Gminy Bielsk Podlaski, 

 Mieszkańców gminy oraz wszystkich oglądających transmisję za pośrednictwem internetu. 



Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że Komenda Powiatowa Policji w Bielsku Podlaskim 

zwróciła się z prośbą o umożliwienie przeprowadzenia debaty społecznej pod nazwą 

„Porozmawiajmy o bezpieczeństwie – możesz mieć na nie wpływ” poświęconej bezpieczeństwu na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. Serdecznie powitał przedstawicieli bielskiej policji, którzy poprowadzę 

debatę, w osobach: 

- mł. inspektor GRZEGORZ BIELAWSKI – z-ca Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim, 

- podinspektor WALDEMAR WĄŻ – naczelnik Wydziału Prewencji, 

- podinspektor ADAM BONDARUK – naczelnik Wydziału Kryminalnego, 

- asp. szt. SŁAWOMIR NICZYPORUK – kierownik Rewiru Dzielnicowych, 

- nadkomisarz RAFAŁ SOKÓLSKI – naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego, 

- asp. szt. PIOTR GILEWSKI – dzielnicowy Gminy Bielsk Podlaski, 

- mł. asp. PAWEŁ GRYGORUK – dzielnicowy Gminy Bielsk Podlaski, 

- nadkomisarz AGNIESZKA DĄBROWSKA – oficer prasowy, 

- asp. szt. MARIUSZ WIEREMCZUK – dzielnicowy Miasta Bielsk Podlaski. 

 
Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 
2. Ustalenie porządku sesji. 
Przewodniczący Rady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z propozycją porządku 
obrad oraz projektami uchwał, wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej - Załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 30 października 2024 roku. 

4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

5. Powzięcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

6. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Deniski – nr ewid. 674/. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Plutycze/. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Deniski – nr ewid. 292/1/. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Piliki/. 

10. Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Plutycze. 

11. Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 rok. 

12. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 września 2024 r. dot. wyłączenia z 

istniejącego Sołectwa Augustowo części leżącej przy drodze krajowej Nr 66 i utworzenia 

nowego Sołectwa „Nowe Augustowo”. 

13. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 listopada 2024 r. dot. odwołania 



sołtysa i członków rady sołeckiej przed upływem kadencji.  

14. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dot. podjęcia przeciwdziałań w przypadku 

tworzenia na terenie gminy ośrodków dla imigrantów. 

15. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 14 listopada 2024 r. na brak 

informacji publicznej o działaniach na rzecz ochrony, zagospodarowania i wykorzystania 

wartości przyrodniczych i kulturowych na obszarze Natura 2000 Murawy w Haćkach oraz 

kompleksu stanowisk archeologicznych w Haćkach. 

16. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Bielsk 

Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk Podlaski oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy. 

17. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od dnia 

30 października 2024 r. do dnia 26 listopada 2024 r. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Odpowiedzi na interpelacje. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Porządek obrad VIII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że materiały będące przedmiotem sesji zostały zgodnie ze 

Statutem Gminy zaopiniowane przez Komisje Rady Gminy na wspólnym posiedzeniu w dniu       

25 listopada br. Natomiast w dniu 21 listopada br. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji, przedmiotem którego były wniesione do Rady Gminy petycje oraz skarga, znajdujące się    

w dzisiejszym porządku obrad. Dodał, że wszystkie przedłożone przez Wójta Gminy wnioski wraz    

z projektami uchwał uzyskały pozytywną opinię Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 30 października 2024 roku. 

Protokół z VII Sesji Rady Gminy z dnia 30 października 2024 r. został sporządzony, doręczony radnym 

w formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy.  

Radni nie zgłosili na piśmie uwag do protokołu.   

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 30 października 2024 roku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 
Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 



Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 
 
Protokół został przyjęty. 
 
4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że przedłożony projekt uchwały 

uwzględnia propozycje zmian przedstawione we wniosku Wójta Gminy. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/60/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

5. Powzięcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wysokość stawek podatku od nieruchomości jest uzależniona 

od ogłaszanego przez Główny Urząd Statystyczny wskaźnika cen towarów i usług konsumpcyjnych w  

I półroczu 2024 r. W stosunku do I półrocza 2023 r. wyniósł on 102,7, co oznacza wzrost cen o 2,7%. 

Podatek od działalności gospodarczej proponuje się pozostawić na dotychczasowym poziomie, 

natomiast pozostałe stawki podatku nieznacznie wzrosną. Przyjęcie stawek podatku od 

nieruchomości w wysokości proponowanej w uchwale zwiększy wpływ do budżetu gminy w 2025 r.  

o kwotę szacunkową 39.563,83 zł.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/61/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 



6. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Deniski – nr ewid. 674/. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek Wójta Gminy dotyczy nieruchomości położonej w 

obrębie gruntów wsi Deniski, oznaczonej numerem ewidencyjnym 674 o powierzchni 1,8136 ha. Jest 

to niezrekultywowany teren po byłej żwirowni. Oszacowana wartość nieruchomości wynosi 

35.000,00 zł.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Anna 

Siemieniuk, Jerzy Tomczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Parfieniuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/62/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Plutycze/. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek Wójta Gminy dotyczy sprzedaży udziału ½ w 

nieruchomości położonej w obrębie gruntów wsi Plutycze, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

1218/2 o powierzchni 0,6781 ha. Oszacowana wartość udziału w tej nieruchomości wynosi 

105.200,00 zł. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

 



Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/63/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

8. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Deniski – nr ewid. 292/1/. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. 

Wniosek Wójta Gminy dotyczy sprzedaży udziału 17/24 w nieruchomości położonej w obrębie gruntów 

wsi Deniski, oznaczonej numerem ewidencyjnym 292/1 o powierzchni 0,1191 ha. Oszacowana 

wartość udziału w tej nieruchomości wynosi 34.850,00 zł.  

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/64/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Piliki/. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek Wójta Gminy dotyczy nieruchomości położonej w 

obrębie gruntów wsi Piliki, oznaczonej numerem ewidencyjnym 200/14 o powierzchni 0,0759 ha. 

Oszacowana wartość nieruchomości wynosi 46.375,00 zł. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 



 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/65/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

10. Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Plutycze. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku ze złożoną przez Pana Jana Korpacza rezygnacją ze 

sprawowania funkcji Sołtysa Sołectwa Plutycze z dniem 1 listopada 2024 r. zachodzi potrzeba 

przeprowadzenia wyborów uzupełniających w tym sołectwie. Zgodnie z projektem uchwały zarządza 

się przeprowadzenie wyborów Sołtysa do dnia 31 grudnia 2024 r. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa 

Plutycze. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/66/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Plutycze. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu. 

 

11. Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 rok. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obowiązujące przepisy prawa nakładają na organy 

stanowiące jednostek samorządu terytorialnego obowiązek przyjęcia każdego roku Programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. Przedłożony projekt programu na 2025 rok został 

poddany konsultacjom społecznym, podczas których nie zgłoszono żadnych uwag. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/67/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 r. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

12. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 września 2024 r. dot. wyłączenia z 

istniejącego Sołectwa Augustowo części leżącej przy drodze krajowej Nr 66 i utworzenia nowego 

Sołectwa „Nowe Augustowo”. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że petycję złożyli mieszkańcy Sołectwa 

Augustowo, którzy wniosek swój uzasadnili m.in. brakiem więzi z mieszkańcami tzw. „starego 

Augustowa”, którego budynki znajdują się w znacznej odległości od zabudowań położonych przy 

drodze krajowej Nr 66. Do złożonej petycji dołączono podpisy 133 mieszkańców popierających ten 

wniosek. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 21 listopada br. w swojej opinii 

przychyliła się do propozycji Wójta Gminy, aby uwzględnić petycję w tej sprawie. Podział sołectwa 

nastąpi w oparciu o statut Gminy Bielsk Podlaski. Na wspólnym posiedzeniu komisji nie zgłoszono 

sprzeciwu wobec tego projektu. Radni przekazali, że jest również wstępna zgoda mieszkańców 

„starego Augustowa” na podział sołectwa.   

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 września 2024 r. dot. wyłączenia z 

istniejącego Sołectwa Augustowo części leżącej przy drodze krajowej Nr 66 i utworzenia nowego 

Sołectwa „Nowe Augustowo”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/68/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 września 2024 r. dot. wyłączenia z istniejącego Sołectwa 

Augustowo części leżącej przy drodze krajowej Nr 66 i utworzenia nowego Sołectwa „Nowe 

Augustowo”. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 22 do protokołu. 

 

13. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 listopada 2024 r. dot. odwołania 

sołtysa i członków rady sołeckiej przed upływem kadencji. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 23 do protokołu. 



Przewodniczący Rady poinformował, że petycja dotyczy uzupełnienia treści statutów sołectw o 

przepisy regulujące możliwości odwołania sołtysa i członków rady sołeckiej przed upływem kadencji. 

W aktualnie obowiązujących statutach mandat osób sprawujących te funkcje wygasa w dwóch 

przypadkach: w wyniku rezygnacji lub śmierci. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wydała opinię 

zgodną z propozycją Wójta Gminy, aby takie uregulowania wprowadzić podczas opracowywania 

nowych statutów sołectw. Na wspólnym posiedzeniu pozostałych komisji zdania radnych były 

podzielone. Zwrócono uwagę, że sołtys jest wybierany przez mieszkańców na kadencję i nie należy 

stwarzać możliwości do jego odwołania, oprócz okoliczności przewidzianych w aktualnych statutach.   

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 listopada 2024 r. dot. odwołania sołtysa i 

członków rady sołeckiej przed upływem kadencji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Diana Bisz, Andrzej Czeczuga, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, 

Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr Parfieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz 

Tymiński 

PRZECIW (2) 

Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Siemieniuk 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/69/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 listopada 2024 r. dot. odwołania sołtysa i członków rady 

sołeckiej przed upływem kadencji. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 24 do protokołu. 

 

14. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dot. podjęcia przeciwdziałań w przypadku 

tworzenia na terenie gminy ośrodków dla imigrantów. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 25 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że petycję złożył mieszkaniec Białegostoku, który zwraca się do 

Rady Gminy z wnioskiem o podjęcie działań w formie uchwały zobowiązującej Wójta Gminy do użycia 

wszelkich prawnych metod, aby nie dopuścić do utworzenia na terenie gminy ośrodków dla 

imigrantów. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, zgodnie ze stanowiskiem Wójta Gminy 

zarekomendowała nie uwzględnić petycji, ponieważ przedstawione kwestie wykraczają poza zakres 

kompetencji samorządu terytorialnego. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dot. podjęcia przeciwdziałań w przypadku 

tworzenia na terenie gminy ośrodków dla imigrantów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/70/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji dot. podjęcia przeciwdziałań w przypadku tworzenia na terenie 

gminy ośrodków dla imigrantów. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 26 do protokołu. 

 

15. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 14 listopada 2024 r. na brak informacji 

publicznej o działaniach na rzecz ochrony, zagospodarowania i wykorzystania wartości 

przyrodniczych i kulturowych na obszarze Natura 2000 Murawy w Haćkach oraz kompleksu 

stanowisk archeologicznych w Haćkach. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że skarga dotyczy braku informacji publicznej na złożony przez 

Skarżącego wniosek. Z wyjaśnień Wójta wynika, że odpowiedź została udzielona, lecz Skarżący uznał 

ją za odpowiedź destrukcyjną.  Skarga podlega zwrotowi Skarżącemu, ponieważ podmiotem 

właściwym do rozpatrzenia skargi z zakresu dostępu do informacji publicznej  jest sąd 

administracyjny. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przychyliła się do wniosku Wójta w tej sprawie. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 14 listopada 2024 r. na brak informacji 

publicznej o działaniach na rzecz ochrony, zagospodarowania i wykorzystania wartości 

przyrodniczych i kulturowych na obszarze Natura 2000 Murawy w Haćkach oraz kompleksu stanowisk 

archeologicznych w Haćkach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, 

Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VIII/71/2024 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

w sprawie rozpoznania skargi z dnia 14 listopada 2024 r. na brak informacji publicznej o działaniach 

na rzecz ochrony, zagospodarowania i wykorzystania wartości przyrodniczych i kulturowych na 

obszarze Natura 2000 Murawy w Haćkach oraz kompleksu stanowisk archeologicznych w Haćkach. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 28 do protokołu. 

 

16. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Bielsk 

Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk Podlaski oraz kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy. 

Analiza oświadczeń majątkowych stanowi Załącznik Nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że oświadczenia majątkowe złożone przez radnych oraz 



pracowników Urzędu Gminy, zostały poddane analizie przez właściwe organy. Treść tych analiz 

została przedłożona Radzie Gminy w ustawowym terminie. 

17. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od dnia 30 

października 2024 r. do dnia 26 listopada 2024 r. 

Sprawozdanie stanowiące Załącznik Nr 30 do protokołu radni otrzymali w formie elektronicznej. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie sprawozdania Wójta Gminy Pana Walentego 

Koryckiego. 

Wójt WALENTY KORYCKI po przedstawieniu sprawozdania dodatkowo poinformował, iż w dniu    

24 listopada 2024 r. wraz z radną Dianą Bisz brał udział w uroczystości podsumuwującej konkurs na 

najlepiej zachowany zabytek architektury drewnianej, która odbyła się w Muzeum Rolnictwa w 

Ciechanowcu. Z przyjemnością ogłosił, że w naszej gminie mamy 3 laureatów – I miejsce zajął 

budynek mieszkalny w Łoknicy i dwa II miejsca to zabytki w Plutyczach.  

Następnie Wójt zwrócił się z apelem do Sołtysów odnośnie zakręcania zaworu głównego wody w 

świetlicach wiejskich. Prośba wynika z tego, że ostatnio 2 świetlice zostały zalane w związku z 

pęknięciem wężyka. Nadmienił, że świetlice były ubezpieczone, więc większych środków nie 

ponieśliśmy, nie mniej jednak jest to pewien problem.  

Radni nie zgłosili pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje ani zapytania od radnych. 

 

19. Odpowiedzi na interpelacje. 

W związku z brakiem interpelacji nie było też odpowiedzi. 

 

20. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rady Gminy w dniu 25 listopada zostały pozytywnie zaopiniowane wnioski Wójta Gminy dotyczące 

przyjęcia:  

 kwoty w wysokości 86,34 zł jako podstawę wymiaru podatku rolnego na 2025 rok, co daje 
stawkę w wysokości 215,85 zł od 1 ha przeliczeniowego (wzrost o 9,70 zł)  
oraz  

 kwoty w wysokości 277,35 zł jako podstawę wymiaru podatku leśnego od 1 ha na 2025 rok, 
co daje stawkę w wysokości 61,02 zł (zmniejszenie o 11,02 zł). 

Jednocześnie podczas dyskusji zwrócono uwagę, że przyjmowana przez Główny Urząd Statystyczny 

na potrzeby ustalenia podatku rolnego średnia cena żyta jest nieadekwatna do rzeczywistej ceny 

sprzedaży tego zboża. 

Następnie Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI zaprosił przedstawicieli Komendy 

Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim do rozpoczęcia debaty społecznej poświęconej 

bezpieczeństwu na terenie Gminy Bielsk Podlaski.  

Pan GRZEGORZ BIELAWSKI – z-ca Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim podziękował 

za umożliwienie przeprowadzenia debaty, ciesząc się, że tak wiele osób uczestniczy w sesji. 

Powiedział, że jest to debata debiutująca rozpoczynająca cykl pt. „Porozmawiajmy o bezpieczeństwie 

– możesz mieć na nie wpływ”, która ma na celu określenie potrzeb, które pozwolą na wyciągnięcie 

wniosków i analizie konkretnych sytuacji, a także na podjęciu stosownych działań, które przełożą się 

na szeroko rozumiane bezpieczeństwo. Debaty społeczne są podstawowym środkiem komunikacji 

społeczeństwa z policją. Diagnozowanie realnych problemów jest niezmiernie ważne  przy 

formułowaniu konkretnych zadań w przyszłości.  

Agnieszka Dąbrowska – oficer prasowy policji poinformowała, że dane zawarte w prezentacji dotyczą 



gminy w porównaniu do całego powiatu i pochodzą z okresu od stycznia do października br. 

Przedstawiła stan bezpieczeństwa na terenie gminy Bielsk Podlaski: 

- wszczęte postępowania - powiat - 442, gmina - 73; 

- wykryte przestępstwa - powiat - 441, gmina - 31; 

- zatrzymanych sprawców - powiat - 223, gmina - 22; 

- nietrzeźwi kierujący - powiat - 46, gmina 6; 

- kolizje - powiat - 382, gmina - 100 (najwięcej na DK 19 – 56, DK 66 - 6); 

- wypadki - powiat - 20 (1 ofiara śmiertelna), gmina - 6; 

- przemoc domowa, w tym ilość założonych niebieskich kart - powiat - 285, gmina - 33; 

Następnie omówiła krajową mapę zagrożeń bezpieczeństwa, informując, że jest to aplikacja 

internetowa, która pozwala na wprowadzeniu przez mieszkańców zagrożeń, jakie widzą w swoim 

lokalnym środowisku. Zachęcała, aby korzystać z krajowej mapy zagrożeń. Nadmieniła, że w tym roku 

wpłynęło z całego powiatu 2279 zgłoszeń, w tym potwierdzonych - 1252, gdzie połowa zgłoszeń 

pochodzi z terenu gminy - 1002, potwierdzonych - 683 i dot. niewłaściwej infrastruktury drogowej, 

przekraczania dopuszczalnej prędkości, wałęsających się bezdomnych psów oraz nielegalnych 

wysypisk śmieci.  

Przedstawiła również aplikację Moja komenda, na której możemy znaleźć swojego dzielnicowego. 

Kontakt do dzielnicowych znajdziemy w tej aplikacji jak też na stronie internetowej bielskiej policji. 

Omówiła zadania dzielnicowych. Każdy dzielnicowy ma priorytetowy plan działania, czyli takie 

zagrożenie, które jest na dużą skalę w rejonie dzielnicowego i podejmuje to działanie, aby 

zminimalizować to zagrożenie. Przedstawiła 2 dzielnicowych z gminy Bielsk Podlaski: 

- asp. szt. PIOTR GILEWSKI - zadanie priorytetowe - Kłusownictwo wodne w rejonie rzeki Narew, 

okolice miejscowości Deniski i Plutycze; 

- mł. asp. PAWEŁ GRYGORUK - zadanie priorytetowe to miejscowość Hryniewicze Duże, 

niezachowanie zwykłych i nakazowych środków ostrożności przy trzymaniu psów, które stwarzają 

realne zagrożenie dla mieszkańców wsi.  

Pani oficer wymieniła niektóre zdarzenia, które miały miejsce na terenie gminy: przekroczenie 

prędkości przez kierujących, szczególnie w miejscowości Kotły, przetrzymywanie siłą oraz posiadanie 

narkotyków i niebezpiecznych przedmiotów, „Lokalny ekolog” – kradzież tablic rejestracyjnych w 

lesie, nietrzeźwi kierowcy i kłusownictwo wodne. 

Następnie Pani Agnieszka zaapelowała, aby w tym okresie jesienno-zimowym zwrócić uwagę na 

osoby bezdomne lub osoby starsze samotne potrzebujące pomocy i w razie potrzeby zgłosić policji, 

by mogli w porę udzielić pomocy potrzebującym.  

Poinformowała o działaniach profilaktycznych prowadzonych przez policję. Działania te były 

prowadzone w szkołach na trenie gminy i dotyczyły m.in.: prawidłowego przechodzenia przez 

przejścia, jak nie stać się ofiarą hejtu oraz jak nie paść ofiarą oszustów. Działania profilaktyczne 

zostały przeprowadzone również wśród seniorów, którzy dowiedzieli się jak należy korzystać z 

internetu oraz jak należy się zabezpieczyć, aby nie paść ofiarą oszustów. Pani Agnieszka 

poinformowała, że niemal codziennie wpływają zgłoszenia dot. oszustw internetowych, dlatego też 

policja prowadzi te działania profilaktyczne, aby świadomość społeczeństwa na ten temat była jak 

największa.  

Na zakończenie zwróciła się do Sołtysów, że jeżeli jest potrzeba zorganizowania mniejszej debaty we 

wsi dla mieszkańców, to policja jest chętna do współpracy i przeprowadzenia debaty w danym 

sołectwie. Zaprosiła do dyskusji na temat bezpieczeństwa w gminie. 

Radny JERZY CHILKIEWICZ - podziękował za dotychczasową współpracę dzielnicowemu Panu 

Piotrowi Gilewskiemu, który zawsze pomoże i doradzi. Zwrócił jednak uwagę, że w pewnych 



sytuacjach wystarczy wyjaśnienie i pouczenie bez przeprowadzania interwencji i nakładania 

mandatów. Zaznaczył, że mieszka przy samej DK 19 i w przypadku tej drogi nie trzeba zaznaczać na 

krajowej mapie zagrożeń, gdyż policja na tej drodze zawsze być powinna. Kierujący nie przestrzegają 

ograniczenia prędkości na tej drodze w pobliżu tartaku w Chrabołach. Poruszył temat budowy drogi 

w pobliżu Denisek. Stwierdził, że jest tam duże zagrożenie, prosił o zwrócenie uwagi przez policję.  

Wójt WALENTY KORYCKI - przyłączył się do podziękowań radnego, dziękując jednocześnie za 

propozycję zorganizowania takiej debaty, gdyż bezpieczeństwo jest rzeczą najważniejszą dla każdego 

z nas. Potwierdził, że na dziewiętnastce jest niebezpiecznie, ale jest jeszcze druga droga krajowa 66, a 

oprócz tego należy pamiętać, że są jeszcze drogi gminne i powiatowe, na których również bywa 

niebezpiecznie. Wspomniał o drogach niedawno wyremontowanych w Plutyczach i Łoknicy, gdzie 

również dochodzi do przekroczenia prędkości. Mieszkańcy zwracają się do gminy oraz do 

Powiatowego Zarządu Dróg, aby poprawić tam bezpieczeństwo poprzez zamontowanie progów 

zwalniających. Jest to pewien element bezpieczeństwa, ale zdaniem Wójta najwięcej do 

bezpieczeństwa wnosi patrol policji na drogach. Dodał, że jak wcześniej powiedziano bezpieczeństwo 

to nie tylko ruch drogowy, ale również przemoc domowa, kradzież, czy inne przestępstwa. 

Podziękował policjantom w imieniu mieszkańców za ich trudną pracę, gdyż dzięki ich pracy my 

również czujemy się bezpieczni.  

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI - poprosił o zwrócenie uwagi na przekroczenie ładowności 

pojazdów. Coraz więcej firm powstaje, a firmy, które budują drogę „19” wożą materiały po 

publicznych drogach, powodując, że drogi gminne i powiatowe ulegają zniszczeniu, gdyż ładunek tych 

samochodów jest niejednokrotnie przekroczony.  

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI wypowiedział się trochę krytycznie w stosunku do pracy policjantów 

przedstawiając zdarzenie, które miało miejsce sprzed kilku dobrych lat, co zawarzyło na jego psychice 

i podejściu do policji. Przestępcy okradli kobietę w jego miejscowości, a policjanci, którzy byli na 

interwencji zanim szukać sprawców poprosili o wylegitymowanie jego osoby zgłaszającej zdarzenie.  

Nie widział, aby była podjęta jakakolwiek interwencja w tym kierunku. Prosił o przeanalizowanie 

procedur w tym zakresie na przyszłość.  

Pan GRZEGORZ BIELAWSKI - odniósł się do wypowiedzi radnego, mówiąc, że nie zna tej konkretnej 

sytuacji i jak ona wyglądała, natomiast jeżeli chodzi o wykonywanie obowiązków na miejscu 

zdarzenia to takie procedury są i jedną z tych procedur jest ustalenie osób, które dokonały danego 

przestępstwa jak też ustalenie świadków i zgłaszających. Jest to bardzo istotna kwestia.  

Zaangażowanie, aby policjanci należycie wykonywali swoje obowiązki jest duże, dlatego też wszelkie 

sygnały, które trafiają są także pomocne, by poprawić tok szkoleniowy i przygotować policjantów do 

realizacji konkretnych działań. Następnie odniósł się do wypowiedzi radnego Tymińskiego dot. 

bezpieczeństwa na DK 19. Powiedział, że wszyscy zdajemy sobie sprawę, że prace budowlane są 

niesamowitym obciążeniem dla ruchu drogowego, a organizacja tego ruchu i zaangażowanie firm, 

które wykonują te prace jest naprawdę duża. Dotychczas nie zgłoszono większych problemów 

związanych z pracami na tej drodze krajowej. Jeżeli chodzi o odcinek drogi koło Denisek, jak też w 

Chrabołach koło tartaku, o których mówił radny Chilkiewicz to policjanci są tam systematycznie. 

Zaapelował, że jeżeli jest potrzeba obecności policji w konkretnych godzinach na tej drodze, to 

poprosił o przekazanie takiej informacji. Dodał, że na obecną chwilę specjalnego zagrożenia koło 

tartaku nie dostrzegają. 

Przewodniczący STANISŁAW OLSZEWSKI również podziękował policjantom, za to, że oni są, za ich 

ofiarną służbę i za przeprowadzoną debatę. Życzył wszystkim zdrowych i spokojnych Świąt Bożego 

Narodzenia.  

 



21. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI zamknął  

o godz. 10.10, VIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

      Przewodniczący 
     Rady Gminy Bielsk Podlaski 

     Stanisław Olszewski 

Przygotował(a): Katarzyna Popławska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
Szczegółowa treść wypowiedzi osób uczestniczących w sesji znajduje się na nagraniu przebiegu sesji 

na stronie internetowej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w zakładce „Nagrania obrad sesji rady gminy”. 

 

 

 

  

 


